
LEDENAANTALLEN 
 
In 1936 wordt gestart met 4 enthousiaste jongens. Heel erg langzaam klimt het ledenaantal de 
eerste jaren tot er in 1943 voor het eerst meer dan 20 leden geteld kunnen worden. In de 
oorlogsjaren gaat het snel vooruit tot ruim 40 leden in 1945. Daarna stagneert de groei en 
blijft het ledental tot het eind van de vijftiger jaren rond de 35 hangen. 
In die jaren heeft Swift concurrentie van twee andere atletiekverenigingen in Roermond. 
 
RFC Atletiek 
De voetbalclub RFC richt een eigen atletiekafdeling op en meldt zich in 1942 aan bij de NAU met 15 leden. In 
1943 gaat deze vereniging al weer ter ziele. 
 
Hellas ’43 
Op het Bisschoppelijk College Schöndeln wordt een nieuwe atletiekvereniging opgericht, Hellas ’43. De 
vereniging krijgt haar naam pas bij haar eerste lustrum in 1948. 
Deze vereniging is al vanaf 1943 actief maar heeft tot 1957 alleen maar deelgenomen aan wedstrijden tussen 
diverse scholen. Gymnastiekdocent Lei Derichs is trainer van Hellas. 
In de jaarboeken van het Bisschoppelijk College, de Collegeklok worden de prestaties van de atleten van Hellas 
’43 vermeld. Als de vereniging zich in 1957 bij de KNAU aanmeldt heeft ze 45 leden. Ook deze vereniging heeft 
maar kort bestaan want in 1958 wordt ze al weer opgeheven.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Foto van atleten van Hellas ’43 uit 1958. 
Staand vlnr: Pam Perquin, moderator Janssen, 
Wim Perquin, Axel Rogmans, ?, ?, en  
Huub van de Vloet. 
Hurkend: ?, Servé Retera, Jos Neelen, 
Alois Hanusch en ? 
In 1959 worden veel van de leden van 
Hellas ’43 lid van Swift. 
 
Het dreigt helemaal fout te gaan met de atletiek afdeling van KSV Swift in 1958. 
Het ledental daalt tot onder de 20 en de meeste leden zijn niet aktief. Het bestuur besluit om 
Piet Lamboo te vragen om voorzitter te worden. Hij moet er voor zorgen dat bij het 25 jarig 
bestaan van Swift in 1961 de atletiek afdeling weer meetelt. Als gymnastiekdocent op het 
Bisschoppelijk College ronselt hij leden op zijn school. De leden van de opgeheven 
vereniging Hellas ’43 melden zich aan bij Swift. ( Is hij er de oorzaak van dat de atletiekclub 
van het College in 1958 weer wordt opgeheven? ) Ook wordt in 1959 de dames afdeling van 
Swift Atletiek door Piet Lamboo opgericht. Dit alles leidt ertoe dat het ledenaantal tijdens zijn 
voorzitterschap groeit van 23 in 1958 naar 142 leden in 1961. De groei zet daarna door tot in 
1966 het grootste leden aantal van Swift Atletiek bereikt wordt met 240 leden. In de jaren 
daarna keldert het ledental tot het in 1971 op een nieuw dieptepunt van 102 leden aankomt. In 
de laatste 30 jaar is het ledental vrij stabiel tussen de 150 en 180 leden. Wel valt op dat er een 
dipje zit in 1994, het jaar waarin de kunststof atletiekbaan wordt aangelegd op het Sportpark 
De Wijher. Het ledental neemt daarna weer toe tot het oude niveau. Als we het ledental van de 
laatste jaren bekijken kan gezegd worden dat we nu een bloei periode doormaken. We hebben 
nu immers voor de derde keer in de historie van Swift meer dan 200 leden en het ziet ernaar 
uit dat de groei door zal gaan. Misschien kunnen we in 2006 al het 250ste lid verwelkomen. 
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LEDEN
              

1936 4             
1937 9 1947 22 1957 27 1967  1977 149 1987 173 1997  
1938 8 1948 25 1958 23 1968  1978 153 1988 210 1998  
1939 16 1949 32 1959 91 1969  1979 158 1989 190 1999 152 
1940 14 1950 33 1960 138 1970 124 1980 169 1990 188 2000 142 
1941 17 1951 38 1961 142 1971 102 1981 180 1991 179 2001 137 
1942 18 1952 39 1962 138 1972  1982 146 1992 162 2002 153 
1943 23 1953 36 1963  1973 130 1983 150 1993 139 2003 182 
1944 35 1954  1964  1974 159 1984 164 1994 118 2004 187 
1945 42 1955  1965  1975 140 1985 170 1995 136 2005 196 
1946  1956 40 1966 240 1976 154 1986  1996 168 2006 225 

 
      NB   De ledenaantallen zijn gehaald uit de jaarboeken van District Zuid, verslagen van jaarvergaderingen 
   van Swift Atletiek, bondscontributie afrekeningen van de KNAU en oude ledenlijsten 
 


